
«1 Formulara iristea ez da utopia»

Ander Vilariño

nder Vilariñok 17 urte ditu

eta, beraz, ez dauka autoa

gidatzeko baimenik. Hala ere, bizi

guztia lehiaketako autoak gidatzen
enfan du eta gaur egun Renault for-

mulan lehiatzen da Frantziako zir-

kuituetan. Martxoaren 31n istripúa
izan zuen entrenatzen ari zela eta ti-

bia eta peronea hautsi zituen. Kolpe
gogorra izan da berarentzat, baina

benetan lur jota utzi dueña bere tal-

dekide baten heriotza izan da, Le

Manseko 24 Orduetarako entrena-

tzen ari zela.

ANDER ILARIÑOREN logelan
sartuz gero, berehala nabari-

tzen da motor giroa: dominak,

sariak, argazkiak... Gelako hor-

ma batean eta atean zintzilik, be-

rriz, bere gidari kuttunaren, Ay-
rton Sennaren, bi irudi. Anderren

egoera ez da batere samurra,

baina bere taldeak Bartzelonako

1 Formulako sari nagusia ikus-

tera gonbidatu du eta horrek

gozatu egin dio, pixka bat behin-

tzat, eguna.
■ Aita gidaria izanda, ez da ba-

tere arraroa zeu ere mundu ho-

rretan sartzea.

Egia esan, amaren sabelean

nengoenetik bizi nuen lasterke-

ten eta autoen mundua. Ama

haurdun zegoela lasterketetara

joatenzen eta ni neu ere oso txikia

nintzelarik hasi nintzen aita

ikustera joaten. Betidanik mugi-
tu izan nahiz motorraren mun-

duan eta zaletasuna oso gazte-
tandik datorkit.

■ Noiz hasi zinen gidatzen?

Lehenengo aldiz lau urtere-

kin gidatu nuen. Aitaren laster-

keta bat ikustera joan ginen
eta zirkuitu nagusiaren ondoan

beste bat zegoen kart-e ntzat.

Kart bat hartu eta orduan bizi

A

Formula autoen gidaria

Ander Vilariño ekainaren bukaera aldean edo maiatzaren hasieran hasiko da berriro lehiatzen.

JAGOBA MANTEROLA

izan nuen lehenengo abiadura

sentsazioa. Oso oroitzapenpolita
dut.

Aurrerago aitak kart txiki bat

erosi zidan eta etxe inguruko
maldetan ibiltzen nintzen gora
eta behera. Hasieran jolas bat

zen, denborapasa, baina benetan

gustatzen zitzaidan eta serioago
hartu nuen autoen eta gidatzea-
ren kontua. Hamar urterekin ka-

detemailako Euskal Herriko Kart

Txapelketa korritunuen eta lehe-

nengo euskal herritarra izan

nintzen bertan. Hori ikusita, aita

ilusionatzen hasi zen.

Hala ere, bera ezin zen nigan
zentratu, txapelketan murgildua
baitzegoen, etanikgidatzen ikas-

ten jarraitu nuen. Maña txikiak

utzi etaaurrerago maña nagusira
pasatu nintzen, beti ere ikasten

jarraitzeko asmoz. 1994an Ka-

taluniako kart txapelketan nahi-

ko emaitza onak lortu nituen eta

hurrengo urtean Euskal Herriko

txapelketan izan nintzen.

Garai hartan Kataluniara Joan

nintzen probatzeko, Katalunian

askoz ere maila handiagoa bai-

tzegoeneta Europa edo Munduko

txapelketabatera joateko aukera

gehiago bainituen Katalunian

korrituz gero.
■ Noiz pasatu zinen fcart-etatik

formula autoetara?

Kart-etan oso emaitza onak

lortu nituen, baina aitak esan zi-

dan ea zergatik ez genuenkart-en

esperientzia ikasketa prozesu
huts moduan hartzen. Kart-etan

arrakasta lortzeko sekulako diru

pila behar da eta garai hartan ez

neukan beharrezko baliabiderik.

Beraz, gure asmoa zen /cart-etan

gidatzen ikastea eta gero formula

mailara pasatzea.
Jauzia 1996an eman nuen. Elf

etxeak selekzio bat egín zuen Ka-

talunian eta aukeratu egin nin-

duten. Elf-ek mundu osoan au-

keratzen ditugidariak etanirekin

batera frantziarrak, japoniarrak
eta alemaniarrak zeuden tal-

dean. Elf taldea motorreko Ajax
modukoa da, gidarien benetako
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